
Zápisnica z 8. zasadnutia OZ 
konaného dňa 24.11. 2011  

 
 
 
Prítomní :    podľa prezenčnej listiny 
Neprítomní:    Ing. Jozef Zakar 
Návrhová komisia :   Karol Bršťák, Bálint Dóczé  
Overovatelia zápisnice :  Ing. Ján Majtán, Alfréd Németh 
Zapisovateľka :   Ing. Zuzana Kovácsová 
 
 
 
Program : 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení zo 7. zasadnutia OZ 
4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a konaní kultúrnych podujatí 
5. Správa hlavného kontrolóra  
6. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 
7. Interpelácie 
8. Aktuálne otázky a diskusia  
9. Návrhy uznesení 
10. Záver 

 

 
1. Otvorenie  
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých 
prítomných členov OZ a obyvateľov obce. Po  prečítaní programu jednania zasadnutia sa spýtal 
poslancov, či má niekto pripomienky alebo pozmeňujúci návrh. Nakoľko žiadne pripomienky ani 
pozmeňujúce návrhy neboli, starosta obce dal programové body v predloženom znení na 
hlasovanie.   
Hlasovanie : poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili  s programovými bodmi. 
 
 
2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za členov návrhovej komisie . 
Hlasovanie : 2 poslanci sa zdržali hlasovania , 6 prijali osoby návrhovej komisie. 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za  overovateľov zápisnice . 
Hlasovanie : 2 poslanci sa zdržali hlasovania, 6  prijali osoby  overovateľov zápisnice . 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za osobu zapisovateľa . 
Hlasovanie : poslanci jednohlasne v počte 8  prijali osobu zapisovateľa . 
 
 
3. Kontrola  plnenia uznesení zo 7. zasadnutia OZ  
 
Kontrolu plnenia uznesení zo 7. zasadnutia prečítala prednostka úradu.  



Ing. Jobbágy J. – ohľadom podmienok v uznesení č. 100/2011 týkajúce sa COOP Jednoty Nové 
Zámky  jednáme s projektantom Jednoty a s políciou. Nakoľko iné pripomienky ku kontrole plnenia 
uznesení neboli, dávam predloženú kontrolu uznesení na hlasovanie.   
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 brali na vedomie kontrolu plnenia uznesení.   
 
        
4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 
 
Prednostka obecného  úradu poinformovala poslancov s došlými  žiadosťami na obecný úrad 
a s podujatiami, ktoré sa konali v obci. Pripomienky neboli, prešlo sa k ďalšiemu programovému 
bodu. 
 
5. Správa hlavného kontrolóra 
 
JUDr. Vajlik I. – vykonal som kontrolu dodržiavania  všeobecne záväzných právnych predpisov na 
úseku zaradenia zamestnancov do platových taríf a úplnosti personálnej agendy na obecnom úrade. 
Kontrolou som zistil, že v osobných spisoch zamestnancov obecného úradu sú založené všetky 
dokumenty v zmysle zák. č. 552/2003 Z.z.,  zaradenie zamestnancov do platobných taríf je v súlade 
so zákonom. Predloženú správu ste obdržali, prosím ak sú nejaké dotazy k správe, zodpoviem na 
ne. 
Németh A. – za chvíľu je koniec roka, aké je  finančné usporiadanie situácie okolo školy a škôlky 
ohľadom rekonštrukčných prác? 
JUDr. Vajlik I. – kontrolné činnosti vykonávam podľa schváleného plánu kontrolnej činnosti a za 
uplynulé obdobie som v pláne kontrolnej činnosti nemal zaradenú kontrolu rekonštrukcie ZŠ s MŠ. 
V pláne kontrolnej činnosti na II. polrok 2011 mám zaradené operatívne vykonávanie kontrol 
v prípadoch podozrenia z nedodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov, resp. 
vykonanie kontrol na základe uznesenia obecného zastupiteľstva. Takýto podnet – kontrolu 
finančného usporiadania situácie okolo školy a škôlky som nedostal.  
Ing. Jobbágy J. – dal na hlasovanie predloženú správu hlavného kontrolóra. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 brali na vedomie kontrolu plnenia uznesení.   
 
6. Informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií 
 
Komisia výstavby 
 
Ing. Majtán J. – naša komisia prejednala nasledovné žiadosti: 
 

– Kovács Pongrác, Nová 4, Hurbanovo žiada o pridelenie nájomného obecného bytu. 
Komisia navrhuje viesť žiadateľa v evidencii do konca r. 2011. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
 

– Katarína Trencsíková, Rozmarínová 39, Svätý Peter  žiada o povolenie umiestnenia 
novinového stánku na obecnej parcele pri obecnom úrade o veľkosti 2,20 x 2,20 m 
s napojením na elektriku. 

Komisia navrhuje umiestnenie novinového stánku na obecnej parc. „C“ č. 124/1 ( pozemok 
nachádzajúci sa bočnej strane budovy AB). Nájomná zmluva bude uzavretá  na dobu určitú 5 rokov. 
Výška  nájmu je mesačne 4€/m2.  
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: 6 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec bol proti, 1 poslanec sa zdržiaval mimo 
miestnosti.     
 



– Peter Lırincz, Mierová 1/3, Svätý Peter žiada o výmenu vchodových dverí, lebo sú na nej 
škáry. 

Komisia nesúhlasí s výmenou vchodových dverí,  žiada nájomcu, aby si v rámci drobných opráv 
v byte súvisiace s jeho užívaním opravil dvere. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Ing. Majtán J. –  na zasadnutí sme prejednávali plán výstavby obce a navrhli sme určité investície 
do rozpočtu obce na r. 2012.  
Bršťák K. - tieto investície boli prejednané aj finančnou komisiou, dáme to na hlasovanie vo 
finančnej komisii. 
JUDr. Vajlik I. – nakoľko sa na dnešnom zasadnutí odhlasovalo uznesenie týkajúce sa povolenia 
umiestniť novinový stánok pre p. K. Trencsíkovú a na minulom zasadnutí bol odsúhlasený nesúhlas 
s umiestnením, vznikli dva protichodné uznesenia. Z toho dôvodu navrhujem uznesenie č. 86/2011 
zo dňa 06.10.2011 zrušiť.  
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh na hlasovanie. 
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Bršťák K. – mali by sme navrhnúť aj určitú finančnú čiastku do rozpočtu obce na r. 2012  na 
drtičku.  
Ing. Jobbágy J. – momentálne to máme dojednané s obcou Pribeta tak, že nám predložia cenovú 
ponuku za koľko by nám  urobili služby spojené s drvením už pozbieraných konárov a zeleného 
objemového odpadu.  
 
Komisia kultúry, športu, školstva a mládeže zo dňa 09.11. 2011 
 
Badala J.  – oboznámil poslancov s prejednanými bodmi komisie, týkajúce sa jubileí, žiadostí 
o obsadenie kultúrneho domu, s talentovou súťažou – TAT – hľadá sa talent a ohľadom 
Svätopeterských ozvien. Príspevky, ktoré majú byť zverejnené v novinách  sa majú odovzdať do 
konca novembra.  
Bocska  A.-  ešte v diskusii mal RNDr. Bukovszky J. pripomienku, že web stránka obce prečo nie je 
dvojjazyčne.  
Ing. Nemcsicsová J. – zákon nám neprikazuje, aby obec mala svoju web stránku. Povinne to majú 
len mestá. Aj takto to zaberá veľa času a nie je na to kapacita. Druhá vec je, že kto by to oficiálne 
prekladal.  
Dóczé B. – prečo sa to nedohodlo na kultúrnej komisii? 
Ing. Majtán J. – nech to komisia prejedná na svojom ďalšom zasadnutí a nech predložia návrh, kto 
to bude prekladať..... . 
Dóczé B. – ešte v predošlom zastupiteľstve bola prejednávaná žiadosť o prijatie do pracovného 
pomeru od p. Banského. Chcel by som sa spýtať, či by nemohol robiť v kultúre a v knižnici. 
Ing. Jobbágy J. – máme pracovníčku, ktorá robí v knižnici a robí aj kultúru.  
 
Finančná komisia  
 
Bršťák K. – na zasadnutí finančnej komisie sme požiadali starostu, aby zabezpečil stretnutie so 
zástupcami najväčšieho neplatiča – Agroekospol spol., s.r.o. Svätý Peter ešte pred zasadnutím OZ.  
Stretnutie sa uskutočnili na obecnom úrade, ale bez prítomnosti zástupcov Agroekospolu  spol., 
s.r.o., boli tam len poslanci. Svoju neprítomnosť odôvodnili tým, že nám nemajú čo vysvetľovať. 
Ale dnes doniesli záväzný prísľub, v ktorom sa zaviazali, že daňové nedoplatky Agroekospolu 
spol., s.r.o. aj daňové nedoplatky dcérskej spoločnosti ECOFIX BIOENERGY s.r.o. Svätý Peter 
uhradia do 30.11. 2011. Navrhujem počkať do 15. decembra kedy budeme mať ďalšie zasadnutie 
OZ a keď nedoplatky dovtedy neuhradia, treba ich dať na exekúciu.  
Ing. Jobbágy J. – neboli ochotní jednať s nami osobne, dali len písomný súhlas, že do 30.11.2011 
uhradia svoje nedoplatky. Súhlasím s návrhom p. Bršťáka.     



Dóczé B. – navrhujem počkať do 30.11. 2011 podľa ich záväzného prísľubu, ale keď to neuhradia 
hneď na druhý deň, t.j. 1.12. 2011 ich dať na exekúciu.  
Ing. Jobbágy J. – dal návrh p. poslanca na hlasovanie. 
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Bršťák K. – pevne dúfam, že všetko okolo rekonštrukcie školy a škôlky bude do 8.12. 2011 hotové, 
nakoľko má byť kolaudácia. 
Ing. Jobbágy J. – je to aj náš záujem, lebo ak by sa stavby neskolaudovali, Obec by musela celú 
dotáciu vrátiť. Dávam na hlasovanie predložené finančnou komisiou navrhované uznesenie č. 7 
týkajúce sa objednávky 2. železného schodišťa a zmeny rozpočtu na hlasovanie.  
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Bršťák K. – komisia po porovnaní poplatku v okolitých obciach navrhuje navýšenie poplatku za 
odvoz komunálneho odpadu pre r.2012, čím   
by sa vykryl rozdiel medzi príjmami a skutočnými výdavkami za odvoz odpadu nasledovne: 

– Fyzická osoba-dospelá  z 10 € na 13 € 
– Deti a dôchodcovia   z 7 € na 8 € 
– Právnické osoby  z 20 € na 24 €. 

Komisia ďalej žiada sprísniť kontrolu odvážaných smetí, počet vyložených smetných  nádob 
a zaplatenie poplatku. Ostatné dane komisia nenavrhuje zvýšiť. 
Dóczé B. – poplatok sa platí za každú osobu, 1 osoba – 1 smetná nádoba, napr. päť členná rodina 
môže vyložiť aj 5 kúk.  
Ing. Horváthová T. – súhlasíte s tým, aby sme mohli pripraviť dodatok k VZN týkajúci sa 
navýšenia  poplatku za odvoz komunálneho odpadu? 
Ing. Jobbágy J. – dávam komisiou predložený návrh na hlasovanie.   
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Bršťák K. –  komisia navrhuje na schválenie predložené navrhované uznesenie č. 6, týkajúce sa 
zapracovania investícií pre r. 2012 do rozpočtu obce, ale najprv navrhnime ešte nejakú finančnú 
čiastku na zriadenie kompostárne a zakúpenie drtičky.  
Ing. Nemcsicsová J. – nemusí sa teraz navrhnúť suma, lebo v uznesení je to tak pripravené, že táto 
investícia je viazaná na príjmovú časť rozpočtu.  
Ing. Jobbágy J. – dávam navrhované predložené uznesenie č. 6 na hlasovanie.   
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
Ing. Jobbágy J. – určite ak bude možnosť podáme žiadosť o dotáciu na zriadenie kompostárne, a čo 
už máme navozené a pozbierané, ako som už hovoril, dohodneme sa s obcou Pribeta.  
Ing. Majtán J. – keď sme pri investíciách, požiadali ma obyvatelia nájomných bytov na Ulici širokej 
aby som predložil ich žiadosť o zavedenie plynu do ulice pred bytovky.  
Németh A. -  nie som proti, ale jedná sa o byty nižšieho štandardu, dostali sme na ne dotácie. Treba 
najprv zistiť, či sa môže robiť plynofikácia týchto bytov alebo nie, aby sme neporušili zákon.  
Ing. Jobbágy J. – nech to prešetrí komisia výstavby, či sa to môže alebo nie cez krajský stavebný 
úrad, kominára, atď...... 
Ing. Jobbágy J. – obdržali sme žiadosť od Karpatia sport polgári társulás, Dunajské nábrežie 42/3, 
Komárno o poskytnutie príspevku cca 100 € na cestovné pre žiakov základnej školy ZŠ s MŠ 
s VJM Svätý Peter, ktorí získali právo zúčastniť sa na súťaži v MR v meste Kıszeg.  
Komisia navrhuje poskytnutie vo výške 50 €. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie.   
Hlasovanie: 7 poslancov súhlasilo s návrhom, 1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti.   
 
 
7. Interpelácie 
 
Dóczé B. – na konci Ulice dlhej za rod. domom Holecových  treba opraviť cestu, lebo je tam  veľký 
výtlk. 
Ing. Jobbágy J. – navozíme makadamom. 



Németh A. – smerom z Hurbanovskej cesty uličkou na Nové Vinice treba vyložiť tabuľu  zákazu 
vyvážania smetí . 
Ing. Jobbágy J. – tú lokalitu sme už čistili, ale pošlem tam opäť nezamestnaných, aby pozbierali 
smeti. 
 
8. Aktuálne otázky a diskusia  
 
Dóczé B. – v mene Csemadoku Vás pozývam z príležitosti 60. výročia založenia organizácie 
Csemadok na Dni Csemadoku , ktoré sa uskutočnia v dňoch 1.12  - 4.12. 2011. 
Ing. Jobbágy J. –  ZŠ s MŠ a Obecný úrad Vás srdečne pozývajú na Deň školy, dňa 25.11. 2011 t.j. 
zajtra v miestnom kultúrnom dome o 16.00 hod.    
Ing. Jobbágy J. – chcel by som Vás ešte informovať o tom, že rekonštrukcia MŠ je celkom 
dokončená v ZŠ ešte prebiehajú dokončovacie práce, kladie sa dlažba v toaletách, dokončuje sa 
schodisko a bude sa lepiť linoleum. Dňa 8.12. 2011 o 10.00 hod. sa uskutoční kolaudácia týchto 
stavieb na ktorú srdečne každého pozývam.   Projekt Revitalizácia verejných priestranstiev obce 
Svätý Peter bola ukončená, cca 20 000 € nebolo dočerpaných.  
 
9. Návrhy uznesení  
 
Ing. Jobbágy J. - všetky navrhované uznesenia boli prejednané a odhlasované  v jednotlivých 
programových bodoch zasadnutia  a   ďalšie uznesenia , ktoré sa schválili počas zasadnutia OZ 
a neboli v návrhoch budú doplnené . 

 
10. Záver  
 
Nakoľko všetky body programu boli prejednané , starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 
účasť a ukončil  7. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 
 
 
 
 
  
Ing. Jozef Jobbágy       Ing.Terézia Horváthová 
    starosta obce        prednostka OcÚ  
 
 
 
 
 
Zapisovateľka : Ing. Zuzana  Kovácsová 
Vo Svätom  Petre , 02.12. 2011 
 
 
 
Overovatelia  zápisnice :  
 
Alfréd Németh          .......................................................... 
 
 
Dóczé Bálint       ......................................................... 
 



Uznesenia z  8. zasadnutia OZ 
konané dňa 24.11. 2011 

 
uznesenie č. 101/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení zo 7. zasadnutia  OZ 
 
 
uznesenie č. 102/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
predloženú správu hlavného kontrolóra 
 
 
uznesenie č. 103/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
aby menovaný Pongrác Kovács, Nová 4, Hurbanovo 
bol vedený v evidencii do konca roka 2011. 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 104/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí  
s umiestnením novinového stánku na obecnej parcele „C“ č. 124/1 ( pozemok nachádzajúci sa na 
bočnej strane budovy AB) pre Katarínu Trencsíkovú, Rozmarínová 39, Svätý Peter. Nájomnú 
zmluvu uzavrieť na dobu určitú 5 rokov. Výška nájmu : mesačne 4,00€/m2.  
 
B/ ukladá 
obecnému úradu pripraviť nájomnú zmluvu  
 
Termín: od 15.12. 2011       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
 
uznesenie č. 105/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ nesúhlasí 
s výmenou vchodových dverí nájomcu Petra Lırincza, Mierová 1/3, Svätý Peter, ale žiada nájomcu, 
aby si ich v rámci drobných opráv v byte súvisiace s jeho užívaním opravil.   
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 



uznesenie č. 106/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ ruší  
uznesenia č. 86/2011 zo dňa 06.10.2011 
 
 
uznesenie č. 107/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ poveruje  
starostu obce v prípade ak Agroekospol spol. s.r.o., Hlavná 2, Svätý Peter a jej dcérska spoločnosť  
ECOFIX BIOENERGY s.r.o. , Hlavná 2, Svätý Peter neuhradia svoje daňové nedoplatky v celkovej 
výške 12 934,36 € do 30.11. 2011, aby dňa 1.12.2011 zahájil voči nim exekučné konanie.   
 
B/ žiada 
starostu obce postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu        Zodpovedný: starosta obce 
 
 
 
uznesenie č. 108/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  

a/ objednávku 2. železného schodišťa v hodnote 6 095 € 
b/ zmenu rozpočtu v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. b) zákona č.583/2004 Z.z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších  predpisov na vyhotovenie a montáž 2. časti železného schodiska v ZŠ: 
Bežné príjmy :        0 Bežné výdavky :                       0 
Kapitálové príjmy :                   0 Kapitálové výdavky :           6 095 
Finančné príjmové operácie –   
z rezervného fondu obce :                6 095     Finančné výdavkové operácie:                    0 
Príjmy celkom            6 095 Výdavky celkom                                  6 095 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu        Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 109/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vypracovaním dodatku v VZN týkajúci sa navýšenia poplatku za odvoz komunálneho odpadu pre 
r.2012, čím  by sa vykryl rozdiel medzi príjmami a skutočnými výdavkami za odvoz odpadu 
nasledovne: 

– Fyzická osoba-dospelá  z 10 € na 13 € 
– Deti a dôchodcovia   z 7 € na 8 € 
– Právnické osoby  z 20 € na 24 €. 

 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu        Zodpovedná: prednostka úradu 
 



uznesenie č. 110/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
so zapracovaním investícií pre rok 2012 do rozpočtu obce  
podľa návrhu komisie výstavby  a rozvoja obce v nasledovne: 
 
 Vlastné 

zdroje 
Iné zdroje 

Výstavba 6 b.j. nižšieho štandardu 43 102 € 92 220 € 
dotácia 
30 743 € 
návratná 
výpomoc zo 
ŠFRB 

Trhovisko – prístrešok + stoly 3 000 €  
Plynofikácia ulíc Kossányiho, Tulipánová, Nová - dokončenie 14 000 €  
Zavedenie vody na Csöszhegy 

- geodetické zameranie 
- projekt pre územné a stavebné povolenie 
- investičný náklad  

 
400 € 
600 € 

1 500 € 

 

viazať na príjmovú časť rozpočtu   
Úprava ciest v novej lokalite navozením makadamu v dĺžke 560 
m, t.j. cca 280 m3 (d560 x š5 x hr.0,10)  

- makadam 
- terénne úpravy 

 
 

8 400 € 
1 600 € 

 

Zriadenie kompostárne v areály VPS – zakúpenie drtičky   
Spolu 72 602 €  
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu        Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 111/2011 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
poskytnutie finančného príspevku vo výške 50 € pre  Karpatia sport polgári társulás, Dunajské 
nábrežie 42/3, Komárno na cestovné pre žiakov základnej školy ZŠ s MŠ s VJM Svätý Peter, ktorí 
získali právo zúčastniť sa na súťaži v MR v meste Kıszeg.  
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď        Zodpovedná: prednostka úradu 
 

Ing.Terézia Horváthová 
                                  prednostka OcÚ  
Zapisovateľka : Ing. Zuzana  Kovácsová 
Vo Svätom  Petre , 02.12. 2011 
Overovatelia:  
Alfréd Németh          .......................................................... 
 
Dóczé Bálint       ......................................................... 


